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Verslag Algemene Ledenvergadering Scopias Atletiek   
Gehouden op 20 september 2023  
 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet alle aanwezigen (ca. 48 leden) welkom en voegt twee agendapunten toe: 

 Vaststelling notulen ledenvergadering 2022 

 Voorstel benoeming nieuwe secretaris 

 

2. Vaststelling notulen Algemene Ledenvergadering 17 juni 2022 

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen met betrekking tot de notulen van de Algemene 

Ledenvergadering van 17 juni 2022. De notulen worden vastgesteld.  

 

 Guus Ummenthun vraagt waarom er in het najaar van 2022 geen ALV is gehouden, 

terwijl het bestuur dit tijdens de ALV van 17 juni 2022 had aangekondigd.  

Roel van der Velden geeft uitleg dat door het vertrek van twee bestuursleden (Joop en 

Sef) er teveel op de plank lag waardoor het huidige bestuur eerst orde op zaken moest 

stellen. Het was praktisch daarom niet mogelijk een ALV in te gelasten. Dit had beter 

gecommuniceerd moeten worden naar de leden, excuses dat dit niet is gebeurd.  

 

3. Huldiging Jubilarissen 

We hebben in 2023 een viertal Jubilarissen: 

 Mat Kemps (25 jaar lid) 

 Arie Moor (25 jaar lid) 

 Marco Gielen (40 jaar lid) 

 Jan Bouten (60 jaar lid)   

 De voorzitter houdt een leuk interview met de aanwezige jubilarissen en overhandigt bloemen. 

 De bloemen aan Arie Moor worden nagezonden. 

 

  Joop en Sef worden door de voorzitter bedankt voor al het werk dat zij als bestuurslid hebben 

verricht en ontvangen een bos bloemen. Joop neemt de bloemen persoonlijk in ontvangst. Het 

bloemetje aan Sef wordt nagezonden.  

 

4. Voorstel tot benoeming nieuwe secretaris 
De voorzitter vertelt dat hij een telefoontje kreeg van Joop Pouls, waarin Joop aangaf toch 

graag te willen terugkeren binnen het bestuur als secretaris. Dit initiatief werd zeer enthousiast 

ontvangen binnen het bestuur.  

 

De voorzitter draagt Joop voor als nieuwe secretaris. Het voorstel wordt met applaus 

ontvangen.  

 

De voorzitter geeft aan dat Wim van Ulft zich voor een nieuwe periode beschikbaar stelt als 

penningmeester. Het voorstel wordt met applaus ontvangen.  

 

5. Toelichting bij de financiën en begroting voor 2023 
De penningmeester licht de financiën toe over 2022 en zoomt in op de begroting van 2023. 

 Guus Ummenthun vraagt waar de opbrengst van Delta in de balans staat opgenomen.  

De penningmeester geeft aan dat deze staat opgenomen op de balans van 2023. 
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 De kascontrolecommissie 2022 bestaat uit Carel van Nisselroy en Guus Ummenthun. Guus en 

Carel worden gevraagd hun bevindingen toe te lichten naar aanleiding van de door hun 

uitgevoerde controle.  

  

 De kascontrolecommissie heeft een aantal opmerkingen: 

 Er zit een grote kloof tussen de begroting en de werkelijke uitgaven; 

 Er is geen inzicht wat de ledenadministratie binnen krijgt; 

 De administratie kan overzichtelijker, het terug vinden van bedragen gaat niet altijd 

even soepel; 

 Teveel algemene kosten zonder specificatie; 

 Geadviseerd wordt om posten vanaf € 500,- voortaan explicieter te specificeren.  

 

 De kascontrolecommissie adviseert om de penningmeester decharge te verlenen. De 

penningmeester wordt met applaus decharge verleend.  

 

 Carel van Nisselroy en Pascal Wanten vormen de kascontrolecommissie 2023. Frans Maas is 

reserve.  

 

 De begroting voor 2023 wordt aan de Algemene Ledenvergadering voorgelegd.  

 Diverse leden merken op dat we eind Q3 2023 zitten en dat de begroting daardoor 

meer weg heeft van een algemene stand van zaken dan een daadwerkelijke forecast 

over het jaar 2023. 

  

 De begroting 2023 wordt door de Algemene Ledenvergadering aangenomen.  

  

6. Jaarverslag 2022 
De voorzitter legt uit hoe het proces rondom het Jaarplan 2022 is gelopen en geeft het woord 

aan Carel Van Nisselroy. Carel had de regie over het aanleveren van de inhoud door de 

verschillende commissies binnen de vereniging.  

 Carel uit zijn ongenoegen over hoe het proces is verlopen. Afspraken zijn niet 

nagekomen, volgens Carel. Sterker nog, afspraken zijn eenzijdig door bepaalde 

bestuursleden aangepast waardoor de termijn waarbinnen de inhoudelijke stukjes 

moesten worden aangeleverd niet werden gehaald.  

  

 Er ontstaat een discussie tussen de voorzitter en Carel.  

 Carel merkt op dat hij het jaarverslag 2023 niet meer zal samenstellen.  

 

7. Meerjarenbeleidsplan 2024-2027 
Het Meerjarenbeleidsplan 2024-2027 ligt ter instemming voor. De voorzitter legt uit wat de 

bedoeling is van een meerjarenbeleidsplan. De koers die we met de club gaan varen wordt 

ieder jaar operationeel in een Jaarplan neergelegd. Het is de bedoeling dat als de Algemene 

Ledenvergadering instemt met het Meerjarenbeleidsplan 2024-2027, nog dit jaar een Jaarplan 

2024 aan de leden zal worden voorgelegd.  

 

 Anja Pollen vraag aandacht voor de pupillen. De visie omtrent bijvoorbeeld de Athletic 

Champs komt in zijn geheel niet terug in het Meerjarenbeleidsplan.  

De voorzitter geeft aan dat de visie en de invulling omtrent de Athletic Champs kan 

worden neergelegd in het Jaarplan 2024. 

 

 Guus Ummenthun vraagt hoe het zit met het organiseren van het NK-baan? De 

voorzitter legt uit dat het een NK op de baan betreft en niet het NK-baan zoals Guus 

het stelt.  
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 Frans Maas stelt dat we waakzaam moeten zijn het clubhuis niet te verkopen of van 

de hand moeten doen. Bij notariële akte is geregeld dat Scopias 40 jaar op 

Vrijenbroek mag blijven. De voorzitter legt uit dat er geen plannen zijn het clubhuis te 

verkopen of anderszins van de hand te doen. Wij streven er naar het clubhuis anders 

te gaan gebruiken, duurzamer en economisch voordeliger dan dat nu het geval is.  

 

 Corné merkt op dat het Meerjarenbeleidsplan niet consequent is in het benoemen van 

de stakeholders waar Scopias mee te maken heeft. Als voorbeeld wordt onder andere 

Limburg Athletics Plus genoemd. De voorzitter merkt op dat Limburg Athletics Plus 

een van de belangrijkste partners blijft van Scopias, onder andere op het gebied van 

talentontwikkeling. De jaarplannen bieden volgens de voorzitter de ideale basis om de 

stakeholders een plek te geven.  

 

 Finn Alberts merkt op dat hij teleurgesteld is dat het mediateam niet is benaderd bij de 

totstandkoming van het Meerjarenbeleidsplan 2024-2027. Jammer dat het 

Meerjarenbeleidsplan niet is uitgevoerd in de huisstijl. De voorzitter laat weten dat er 

nog geen format is ontwikkeld door het mediateam voor documenten als een 

Meerjarenbeleidsplan. 

 

 Er ontstaat een discussie omtrent het inzetten van vrijwilligers en met name over de 

het (boete)bedrag dat leden zouden moeten betalen als men geen vrijwilligerswerk 

doet. Voorgesteld wordt om allereerst weer de werkgroep vrijwilligers te activeren die 

een richtlijn gaat opstellen. Deze richtlijn zal vervolgens aan de Algemene 

Ledenvergadering worden voorgelegd.  

 

De voorzitter legt het Meerjarenbeleidsplan formeel ter instemming voor aan de Algemene 

Ledenvergadering: 

 Tegen: 0 

Voor: 35 

Onthouding van stemming: 13  

 

Het Meerjarenbeleidsplan 2024-2025 is aangenomen.  

 

8. Rondvraag 

 Carel van Nisselroy vraagt wanneer het Jaarplan 2024 wordt vastgesteld? 

De voorzitter geeft aan dat dit jaar (2023) nog zal gebeuren via een nog nader te 

bepalen Algemene Ledenvergadering.  

 

 Guus Ummenthun vraagt waarom Hockeyclub Delta Venlo op steeds op onze 

parkeerplaats parkeert?  

Roel van der Velden geeft aan dat hierover met regelmaat contact is met Delta. Het is 

een hardnekkig probleem. Ondanks duidelijke communicatie vanuit Delta richting 

eigen leden en bezoekers wordt deze afspraak geschonden. Wij blijven hierover in 

contact met Delta.  

 

 Matje stelt de vraag hoe het zit met het gebruik van materialen van Scopias door 

derden? Hoe moet hiermee worden omgegaan? 

De voorzitter geeft aan dat er grote behoefte bestaat dat er weer een 

materialencommissie wordt opgericht die het gebruik en onderhoud van materialen 

weer gaat coördineren.  
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 Finn Alberts vraagt waarom Ger niet is voorgedragen als bestuurslid aan de Algemene 

Ledenvergadering?  

Roel van der Velden geeft aan dat Ger halverwege 2023 is ingestroomd bij het 

bestuur als bestuurslid Lopersgroepen. Volgens Roel is het statutair niet verplicht Ger 

te laten benoemen als bestuurslid door de Algemene Ledenvergadering.  

Frans Maas geeft aan dat dit volgens hem wel verplicht is. Roel geeft aan dit nader uit 

te zoeken. 

 

9.  Sluiting 
   De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar komst en geeft aan dat 

 dat alle aanwezigen een consumptie mogen nuttigen op kosten van de vereniging.   

 

 

  
                    


